
Spelling Rules Present Continuous 
Κανόνες ορθογραφίας Present Continuous 

1. Στα ρήματα που τελειώνουν σε -e , βγάζουμε το -e και 
προσθέτουμε : - ing 
e.g : write - writing , come - coming , use- using 

2. Στα μονοσύλλαβα ρήματα που τελειώνουν σε φωνήεν και πρίν 
από το φωνήεν έχουν σύμφωνο που τονίζεται , διπλασιάζουμε το τελικό 
σύμφωνο και μετά προσθέτουμε - ing 
run - running , put- putting , let- letting 

3. Στα ρήματα που τελειώνουν σε  -c , βάζουμε επίσης το γράμμα k 
όταν προσθέτουμε το -ing 
panic- panicking , picnic- picnicking 

4. Στα δισύλαβα ρήματα που τελειώνουν σε συλλαβή που τονίζεται , 
διπλασιάζουμε το τελευταίο σύμφωνο όταν προσθέτουμε -ing 
forget - forgetting , prefer - preferring 

Practice 
Γράψε ξανά τα παρακάτω ρήματα με την κατάληξη - ing 
Κάνε τις αλλάγες που χρειάζεται σύμφωαν με τους κανόνες ορθογραφίας 

study 
sleep 
play 
work 
live
travel 
wait 
go 
meet 
stop 
hurry 
get 
write 
hurt 


